
Dz-05.0021.34.2021    

Protokół nr 34/2021 

z obrad XXXIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia 

18 marca 2021 r.  w godz. 18.00 – 21.30,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 20 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXXIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza patronatem 

akcji Projekt #Krowodrza111 (Projekt Zarządu) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego w latach 

2021/2022 (Projekt Zarządu) 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii projektu dla zadania pn.: „Budowa Trasy 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej (węzeł „Ofiar Katynia” – węzeł „Ruczaj”)          

(Projekt Zarządu) 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji. 
 

Prowadzący poinformował, że wpłynęły dodatkowe projekty uchwał, które nie zostały złożone 

na 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie zamieszczone na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektów 

uchwał do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu) 

Za przyjęciem wniosku oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

2/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/190/2020 

Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 15 lipca 2020 r. z późn. zm. w sprawie ustalenia listy zadań 

Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

Za przyjęciem wniosku oddano 21 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 głosów;  

w obecności 21 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

Projekt porządku obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza patronatem 

akcji Projekt #Krowodrza111 (Projekt Zarządu) 



4. Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego w latach 

2021/2022 (Projekt Zarządu) 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii projektu dla zadania pn.: „Budowa Trasy 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej (węzeł „Ofiar Katynia” – węzeł „Ruczaj”) (Projekt 

Zarządu) 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu) 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/190/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza z dnia 15 lipca 2020 r. z późn. zm. w sprawie ustalenia listy zadań Rady 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza 

patronatem akcji Projekt #Krowodrza111 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił członek Zarządu p. Marcin Grega 

 

Głos zabrała radna p. Natalia Schmidt -Polończyk – przedstawiając pozytywną opinię 

Komisji Ochrony Zieleni 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Marcin Grega, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda,  

p. Alina Obrębska 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:2 głosy; 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIV/231/2021 w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza patronatem akcji 

Projekt #Krowodrza111- zał. nr 3. 

 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego  

w latach 2021/2022 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił członek Zarządu p. Marcin Grega 

 

Głos zabrał radny p. Łukasz Mańczyk, który przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda,  

p. Anna Pojałowska, p. Marcin Grega 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące: 1 głos;  

w obecności 21 Członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIV/232/2021 w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego w latach 

2021/2022 – zał. nr 4. 

 



 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii projektu dla zadania pn.: „Budowa Trasy 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej (węzeł „Ofiar Katynia” – węzeł „Ruczaj”) (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Głos zabrał radny p. Paweł Potoczek, który przedstawił opinię Komisji Architektury, 

Budownictwa i Urbanistyki 

Głos zabrali: p. Marta Wodyńska, p. Lech Mikulski, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, 

p. Piotr Klimowicz, p. Daniel Wiśniowski 

Prowadzący obrady poprosił o kilkuminutową przerwę na przeprowadzenie posiedzenia 

Zarządu.  

Jednogłośnie podjęto decyzję o wycofaniu projektu uchwały. 

Projekt został wycofany przez projektodawcę do ponownego rozpatrzenia sprawy.  

 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

Do projektu została zgłoszona autopoprawka. 

Głos zabrała radna p. Marzena Kopeć, która przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury 

oraz p. Ewa Bigosz – Lassota, która wyraziła pozytywną opinię Komisji ds. Polityki 

Senioralnej. 

Głos zabrali: p. Marta Burzyńska, która odczytała i złożyła poprawkę do projektu uchwały,  

p. Mariusz Bembenek, p. Marzena Kopeć, p. Marta Wodyńska, p. Alina Obrębska 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Marty Burzyńskiej pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

5 głosów; w obecności 20 Członków Rady;  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 3 głosy; 

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIV/233/2021 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 – zał. nr 5. 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/190/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza z dnia 15 lipca 2020 r. z późn. zm. w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Głos zabrała p. Marta Burzyńska jako Przewodnicząca Komisji Edukacji oraz członek Komisji 

Kultury wyraziła opinię do projektu uchwały oraz złożyła poprawkę. 

Głos zabrali: p. Marzena Kopeć, p. Marta Burzyńska, p. Piotr Klimowicz, p. Przewodniczący 

Rady p. Maciej Żmuda, p. Mariusz Bembenek, p. Marta Wodyńska, p. Lech Mikulski, p. Ewa 

Bigosz – Lassota, Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Daniel 

Wiśniowski, p. Paweł Potoczek 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Marty Burzyńskiej pod głosowanie. 



Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 0 głosów; 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady;  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 3 głosy;  

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIV/234/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/190/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza z dnia 15 lipca 2020 r. z późn. zm. w sprawie ustalenia listy zadań Rady 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021– zał. nr 6. 

 

Ad. 8. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- poinformował o spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Zieleni Miejskiej, na którym  

omówiono plany ZZM związane z „Okrąglakiem” w parku Jordana i koncepcję 

zagospodarowania parku, jak również pomysł odbudowania przedwojennego, 

drewnianego budynku  mleczarni.  

Omówiono także stan przygotowania Budżetu Obywatelskiego aby uniknąć 

niezgodności pomiędzy projektami zgłaszanymi przez mieszkańców, a zadaniami 

zgłaszanymi uchwałą przez Radę Dzielnicy V Krowodrza. Sprawa zostanie również 

omówiona podczas posiedzenia Komisji Ochrony Zieleni. 

- poprosił aby komisje przeanalizowały zadania Dzielnicy V Krowodrza na 2021 rok 

pod kątem możliwości ich realizacji, zwłaszcza w okresie pandemii, tak aby na 

następnej sesji Rady dokonać koniecznych zmian w budżecie Dzielnicy. 

- poinformował, że termin kolejnej sesji zależy od terminu na wydanie opinii dotyczącej 

budowy Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej, której projekty i warianty zostaną 

przeanalizowane na najbliższym posiedzeniu Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki. 

- poinformował o możliwym wystosowaniu pisma Zarządu do Wydziały Planowania 

Przestrzennego w sprawie przyspieszenia prac nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego obszarów Dzielnicy, a zwłaszcza obszaru „Cichy 

Kącik”, któremu grozi wzmożona zabudowa.  

2. Radny p. Paweł Potoczek: 

- jako Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki poprosił 

członków Komisji i zainteresowanych członków Rady o pobranie dokumentacji 

projektowej dot. Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej oraz dokładne zapoznanie się  

z materiałami. Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

3. Radna p. Marzena Kopeć: 

- zapytała czy Prezydent Miasta Krakowa rozpatrzył uwagi zgłaszane przez 

mieszkańców i Radę Dzielnicy do projektu  mpzp obszaru „Kazimierza Wielkiego”. 

Poprosiła również o przesłanie linku do opublikowanego na stronie BIP Zarządzenia 

PMK w sprawie zgłaszanych uwag. 

- poinformowała o odwołanej akcji bezpłatnego zwiedzania Muzeum Schindlera, które 

było zaplanowane na 22 marca br. 

4. Radna p. Marta Burzyńska: 

- odniosła się do uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców poprzez uruchomienie linii autobusowej ul. Łokietka pomiędzy  

ul. Wrocławską a J. Wybickiego z wyznaczeniem przystanków pomiędzy ul. Poznańską 

– Składową a ul. Oboźną, którą Rada Dzielnicy podjęła na sesji w dniu 25 lutego br. 

Pomysł spotkał się z negatywną opinią mieszkańców ul. Wrocławskiej, którzy złożyli 

petycję do Prezydenta Miasta Krakowa, Przewodniczącego Rady Miasta, Dyrektora 

ZTPK, Prezesa MPK oraz Przewodniczącego Rady Dzielnicy V Krowodrza, aby nie 



tworzyć przystanku autobusowego na wysokości ul. Wrocławskiej 5b i 12b. Poprosiła 

o przygotowanie projektu uchwały, który powstrzyma działania ZTPK i pozwoli na 

dokładne przeanalizowanie tego pomysłu oraz zorganizowanie konsultacji społecznych 

z mieszkańcami w tej sprawie. Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, 

który przychylił się do pomysłu przeprowadzenia konsultacji w tej sprawie poprzez 

podjęcie stosownej uchwały przez Radę Miasta Krakowa, która umożliwi 

zorganizowanie takich konsultacji przez jednostkę miejską. Głos zabrali radni:  

p. Marzena Kopeć, p. Mariusz Bembenek, p. Łukasz Mańczyk, p. Marcin Grega,   

p. Natalia Schmidt – Polończyk, p. Marta Wodyńska. 

5. Radny p. Daniel Wiśniowski: 

- poruszył sprawę przebudowy ul. Jana Buszka i organizacji ruchu na tej ulicy. Głos 

zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

6.   Radny p. Piotr Klimowicz: 

- zabrał głos w sprawie dewastacji poprzez rozjeżdżanie samochodami zieleńca przy    

ul. Litewskiej. Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Ad 9. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

Brak oświadczeń i komunikatów. 

 

Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział w XXXIV sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 21.30. 

 

       Przewodniczący  

      Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                  Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


